

Datum: torsdagen den 28 september 2006

Tid: KL 15.15-17.00

Plats: 16-2041 (Nordiska språk)

Närvarande:

Henrik Berg	Centrum för genusvetenskap/Arkeologi och antik
Annika Öhrner	Konstvetenskapliga institutionen
My Klockar Linder	Institutionen för idé- och lärdoms historia
Daniel Löwenborg	Institutionen för arkeologi och antik historia
Kicki Ingridsson	Engelska institutionen
Maria Svensson	Institutionen för moderna språk
Annie Mattson	Litteraturvetenskapliga institutionen
Mattias Hessérus	Historiska institutionen
Theres Bellander	Institutionen för nordiska språk
Sina Tezel	Institutionen för lingvistik och filologi
Georg Stenborg	Institutionen för lingvistik och filologi
Hedda Söderlundh	Institutionen för nordiska språk
Josef Eskhult	Institutionen för lingvistik och filologi
Marco Bianchi	Institutionen för nordiska språk
Hanna Enefalk	Historiska institutionen
Markus Saers	Institutionen för lingvistik och filologi

- §1 Öppnande av möte  
Ordförande, Marco Bianchi, hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
- §2 Fastställande av dagordning  
Dagordningen fastställdes med följande tillägg och ändringar:  
- Val av sekreterare flyttas från §9.a. till §6.  
- Tillägg: §9.i: Suppleant till Historisk-filosofiska fakultetens rekryteringsgrupp.  
- Tillägg: §11: Val av representant till Språkvetenskapliga fakultetens självvärderingsgrupp.
- §3 Fastställande av röstlängd  
Röstlängden fastställdes.
- §4 Val av justeringsperson tillika rösträknare  
Mattias Hessérus
- §5 Godkännande av kallelse  
Kallelsen godkändes.
- §6 Fyllnadsval av sekreterare i HDR:s styrelse  
Valberedningen föreslog Sina Tezel från Institutionen för lingvistik och filologi. Mötet godkände valberedningens förslag.

- §7     Höstterminens HDR-möten  
Mötet fastställde datum och tid för höstterminens HDR-möten:  
Nästa möte äger rum måndagen den 23 oktober 2006 kl. 13.00  
Måndagen den 4 december 2006 kl. 13.00.
- §8     Budget 2006-2007 (bordlagt ärende från årsmötet 2006-05-25)  
Henrik Berg redogjorde för budgeten 2006-2007, ett ärende som var bordlagt från årsmötet 2006-05-25. Det finns ett överskott från budgetåret 2005-2006. Vidare finns det reserverade medel för hemsida och HUMP. Det finns fortfarande lite medel kvar från förra årets doktorandsymposium. Vi har sökt verksamhetsbidrag och fått en del av det  
Budgeten fastställdes.
- §9     Meddelanden
- a)     Språkvetenskapliga fakultetsnämnden:  
Hedda Söderlundh meddelade att hon för minnesanteckningar efter mötena och att de ligger upp på PING- PONG. Vidare meddelade hon att doktorandnämnden har lämnat in en skrivelse om man ska ha en minigräns på 22 lektorstimmar för handledning varje år. Språkvetenskapliga fakulteten uppfyller redan förslaget på en minimigräns om 22 lektorstimmar av handledning per år. Man vill inte sänka timmarna för de doktorander som eventuellt har mer handledning än miniminivån.
- b)     Historisk-filosofiska fakultetsnämnden:  
Inga meddelanden.
- c)     Doktorandnämnden  
Georg Stenborg och Henrik Berg meddelade att de har haft två sammanträden och att de viktigaste som tagits upp är karriärsutveckling för doktorander. Vad händer när man blir arbetslös och vad kan man göra för att förbättra möjligheterna. Man vill lyfta fram olika typer av mentorsprogram och helt enkelt en bättre marknadsföring från universitetets sida. Man vill också se till att vi får formella möjligheter att förändra doktorandutbildningen så att det kommer in formella kurser som ger behörighet till t.ex. projektledning som innebär att man har det som merit när man söker arbete efteråt och kanske hamnar utanför akademien. Man vill hitta nya former av kontakter för att marknadsföra doktorander.  
Vidare meddelade Henrik att finansieringen är något som har diskuterats. Finansiärerna har blivit allt tuffare på att inte inkludera doktorander så en grupp håller nu på med en skrivelse och betonar vikten av ökade fakultetsanslag.  
Man har förändrat doktorandnämndens arbetsordning. Nu kallar man ordförande och de två vice ordförande för presidium. Doktorandnämndens hemsida har flyttats så att den nu ligger under kåren och där ligger alla handlingar.
- d)     KVDU  
Henrik Berg meddelade att varje fakultet får utse två representanter till KVDU.
- e)     Områdesnämnden:  
Områdesnämnden har haft ett möte hittills och då var det fokus på verksamhetsplanen för kommande året. Rektorn vill göra en total utvärdering och kartläggning av all forskning på universitet. Varje institution ska göra en självvärdering och det här ska göras under detta år. Frågan om ekonomin och de tomma lokalkostnaderna togs upp.

f) Forskarutbildningsnämnden

Maria Svensson meddelade att fakultetsnämnden har tagit fram en reviderad version av den individuella studieplanen.

Vidare har det varit planering och organisation för doktorandsymposiet som ska hållas den 9/10 2006 i universitetshuset. Man har också diskuterat samordning och planering för gemensamma fakultetskurser och när det passar bäst att lägga kurser.

g) Jämställdhetsgruppen

Inga meddelanden

h) Bolognagrupperna

Inga meddelanden från Historisk-filosofiska fakultetens bolognagrupp. Carina Johansson låter meddela att en kort rapport om ärenden som behandlats i Språkvetenskapliga fakultetens Bolognagrupp finns i HUMP.

i) Doktorandombudsmannen

Inte närvarande.

j) Institutionerna:

Centrum för genusvetenskap: Henrik Berg meddelade att Centrum för genusvetenskap har bildat en doktorandförening.

Litteraturvetenskap: Annie Mattson meddelade att två doktorander troligen kommer antas i retorik i juli.

Moderna språk: Maria Svensson meddelade att doktorandföreningen har återupptagit sin verksamhet och Maria blir representant i HDR.

k) SALT

Inga närvarande.

l) Övriga meddelanden.

Inga övriga meddelanden togs upp under mötet.

§10 Fyllnadsval: Representanter valdes enligt förslag till följande poster:

A) Styrelse för HDR 2006-2007 (vice ordförande):

Valberedningen hade inget förslag för vice ordförande utan posten lämnas vakant.

B) En representant till Historisk- filosofiska fakultetens SALT-grupp:

Valberedningen föreslog Elinor Hållén från Filosofiska institutionen. Mötet godkände valberedningens förslag.

C) En representant till Historisk- filosofiska fakultetens jämställdhetsgrupp:

Valberedningen föreslog Jessica Sjöholm från Konstvetenskapliga institutionen. Mötet godkände valberedningens förslag.

D) En representant och en suppleant från Språkvetenskapliga fakulteten till Uppsala studentkårs doktorandnämnd:

Valberedningen föreslog Markus Saers från Institutionen för lingvistik och filologi som ordinarie och Georg Stenborg från Institutionen för lingvistik och filologi som suppleant. Mötet godkände valberedningens förslag.

E) En suppleant från Historisk-filosofiska fakulteten till Uppsala studentkårs doktorandnämnd:

- Valberedningen hade inget förslag för suppleant. Posten får vara vakant tills vidare.
- F) Två representanter från Språkvetenskapliga fakulteten till Kulturvetenskapliga doktorandutskottet:  
Mötet valde Marco Bianchi från Institutionen för nordiska språk. Den andra posten är vakant tills vidare.
- G) En representant från Historisk- filosofiska fakulteten till Kulturvetenskapliga doktorandutskottet:  
Valberedningen föreslog Annie Mattson från Litteraturvetenskapliga institutionen. Mötet godkände valberedningens förslag.
- H) Valberedningen:  
I valberedningen sitter Daniel Löwenborg från Institutionen för arkeologi och antik historia och Georg Stenborg från Institutionen för lingvistik och filologi. Ambitionen är att få in fler men inget förslag just nu.
- I) Suppleant i Historisk- filosofiska fakulteten rekryteringsgrupp:  
Valberedningen föreslog Åsa Larsson från Institutionen för arkeologi och antik historia. Mötet godkände valberedningens förslag.
- § 11 Val av ersättare
- a) En representant till Historisk- filosofiska fakultetsnämnden (ersätter Maria Evertsson)  
Valberedningen föreslog Annie Mattson från Litteraturvetenskapliga. Mötet godkände valberedningens förslag.
- b) En representant till Språkvetenskapliga fakultetsnämndens SALT-grupp (ersätter Anna-Pya Sjödin fr.o.m. 1/11-06). Valberedningen hade inget förslag.
- §12 Språkvetenskapliga fakultetens självvärderingsgrupp:  
Marco Bianchi meddelade att rektorn har beslutat att alla fakulteter och institutioner ska göra en självvärdering av sin forskningsverksamhet. Ingrid Henriksson på fakultetskansliet har skickat en uppmaning till institutioner att skicka en representant till en arbetsgrupp som ska förbereda och lämna förslag. Vi får skicka en doktorandrepresentant till denna grupp. Vi har ingen hittills och det är ett brådskande ärende. Mötet valde Carina Johansson under förutsättning att hon tackar ja. Marco Bianchi valdes till ersättare ifall Carina Johansson tackar nej.
- §13 Utvärdering av HUMP  
Marco Bianchi meddelade att HUMP är HDR:s informationskanal där alla handlingar ligger och det finns möjlighet att föra diskussioner. Man valde HUMP som kommunikationsform eftersom HDR:s mailingslista blev för överbelastad. Dåvarande styrelse lovade att göra en utvärdering av HUMP för att se hur bra det fungerade. Styrelsen kommer att arbeta fram en enkät, skicka ut den och be alla anslutna besvara den. Mötet godkände förslaget att arbeta fram en enkät.
- §14 Utarbetande av uppdragsbeskrivningar för förtroendeuppdrag  
Marco Bianchi meddelade att det blir allt svårare att hitta representanter för förtroendeuppdrag. För att hitta doktorandrepresentanter finns ett förslag på att styrelsen ska ta fram uppdragsbeskrivningar. På det sättet kan valberedningen gå runt med dem och visa vad uppdragen innebär, vad för kvalifikationer man ska ha, hur mycket prolongation man får. Mötet godkände detta förslag.
- §15 Tillsättande av arbetsgrupp för årets doktorandsymposium

Marco Bianchi meddelade att vi till våren kommer ha ett doktorandsymposium. Det behövs tillsättas en arbetsgrupp som lägger fram ett förslag om hur det ska se ut mer konkret. Följande valdes enligt förslag till arbetsgruppen: Marco Bianchi, Institutionen för nordiska språk, Hanna Enefalk Historiska institutionen, Markus Saers, Institutionen för lingvistik och filologi och Henrik Berg, Centrum för genusvetenskap/Arkeologi och antik.

§ 16 Övriga frågor

Det informerades åter igen att nästa möte äger rum måndagen den 23 oktober 2006 kl. 13.00.

§ 17 Mötet avslutades av ordförande.

Uppsala, 10/10-06

Ordförande  
Marco Bianchi

Vid protokollet  
Sina Tezel

Mattias Hessérus  
Justeringsperson